
Formandens beretning 2022            20-2-2023 

 

Hermed formandens 3. beretning.  

Beretningen falder i 3 dele (1-3): 

1. Medlemsoverblik 

2. Aktiviteter i 2022 

3. Arbejdet i bestyrelsen 

4. Formandens udmelding ved valget 24-2-2020 

 

Ad 1. Medlemsoverblik 

 

Medlemsudvikling i Blbk 2018-2022, kan opgøres som vist i skema nedenfor: 

 

År   I alt Index   Mænd   Kvinder >40 år 

                      

2022   102 87   89   13   96 94% 

                      

2021   120 103   98   22   112 93% 

                      

2020   123 105   102   21   114 93% 

                      

2019   122 104   98   24   112 92% 

                      

2018   117 100   88   29   104 89% 

Mænd: 84% - Damer: 13% - Ungdom: 3% 

 

I 2022 kunne vi konstatere en stor medlemsnedgang på netto 18. Bestyrelsen vurderer, at der er flere 

årsager hertil. Covid-19 har sikkert medvirket til, at en del af vores ældre medlemmer benyttede lejligheden 

til at ”gå på pension”.  

 

 

 

 



Aldersmæssigt fordeler medlemmerne sig på denne måde:  

 

 

Ad 2. Aktiviteter i 2022 

Vinterturnering: Lørdag 5. februar afholdtes Vinterturnering med hygge-kapsel-spil i hallen og 

efterfølgende frokost i cafeteriet. 22 tilmeldinger og 17 deltagere. 

Vinsmagning: Sæson-opstarts-arrangementet var vinsmagning 10. oktober i cafeteriet. Her smagte 

medlemmerne diverse vine. Hertil servering af tapas. Deltagerne stemte på årets julegave (vin), som ville 

blive uddelt til flæskestegsarrangementet. Medlemmerne valgte den portugisiske rødvin Barracal. 19 

tilmeldinger og 16 deltagere. 

Flæskestegsturnering: Årets turnering blev afholdt 1-12-2022 i Blovstrødhallen med vanligt hygge-spil på 

alle 5 baner og efterfølgende julemiddag på Blovstrød Kro. Til arrangementet deltog 37 medlemmer ud af 

102 mulige. Bestyrelsen er yderst tilfreds med fremmødet og har modtaget positive tilkendegivelser fra 

deltagerne. 

1 hold i DGI-holdturnering: Fra 2 til 1 hold, da det ikke har været muligt at stille 2 hold. Det er en generel 

tendens i de fleste badmintonklubber.  

Badmintontræning torsdage kl. 19-20 bane 1-3:  Bestyrelsen igangsatte ”træning” hver torsdag kl. 19-20. 

Der var i opstarten én fra bestyrelsen til stede, som også medbragte bolde til træningen. Bestyrelsen ser 

gerne, at der er et medlem, som vil være tovholder. 
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Ad 3. Arbejdet i bestyrelsen 

Så mange som muligt, får mulighed for at spille badminton: Vi er meget opmærksomme på at vi udnytter 

tildelte banetider så optimalt som muligt – både af hensyn til motion, socialt samvær og så vi kan få tildelt 

minimum samme banetider næste år. Vi har skrevet på hjemmesiden hvordan man bedst udnytter 

medlemskaber – se nyheder. 

Derudover er rundsendt en mail (18-1-2021 fra formanden) til etablering af afløsere til banetider, som må 

aflyses grundet forfald af eksempelvis 1 ud af 4 i en double. http://blbk.dk/Wordpress/?page_id=579 – pkt. 

3 

Aktivitetsmåling i hallen: Allerød Kommune har opsat kameraer (uden genkendelse), som måler aktivitet i 

hallen. Dette skal bruges til at undersøge om de tildelte tider bliver udnyttet godt nok.  

Strategi/vision for klubben: Bestyrelsen har udarbejdet visionsgrundlag, som skal være en vejledning og et 

pejlemærke for vores arbejde i bestyrelsen, og præsenteret på generalforsamlingen i 2022. 

 

Ad 4. Jeg kom med følgende 5 punkter i ”tiltrædelsestalen” som ny formand 

-Flere fælles arrangementer 

-Flere kvinder til arrangementer 

-Opdatering af hjemmesiden 

Hjemmesiden har fået nye vitaminer og er stedet hvor man finder al relevant information – i en 

overgangsperiode vil medlemmerne få besked på mail, når der er særlig vigtige beskeder.  

-Flere medlemmer i klubben 

-Udarbejdelse af budget 

 

Med venlig hilsen 

Jarl Ahlers Mortensen, Formand Blbk 

 

http://blbk.dk/Wordpress/?page_id=579

